

Title (en)

Lighting fixture under a kitchen wall-cabinet.

Title (de)

Anordnung aus einem Küchenoberschrank und einer unter diesem sitzenden Beleuchtungsvorrichtung.

Title (fr)

Dispositif d'éclairage situé sous un élément mural de cuisine.

Publication

EP 0052267 A1 19820526 (DE)

Application

EP 81108992 A 19811027

Priority

DE 8030505 U 19801114

Abstract (en)

In an arrangement consisting of a kitchen wall cabinet (11), which can be mounted above a worktop in kitchens, and a lighting fixture (10) situated below said wall cabinet consisting of an elongated hollow body (13), the latter has an upper horizontal wall (14), a perpendicular rear wall (15) and a light panel (17) which extends upwards from the lower edge of the rear wall towards the front, behind which light panel a lamp (19) is arranged.
<IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Anordnung aus einem über einer Arbeitsfläche in Küchen anbringbaren Küchenoberschrank (11) und einer unter diesem sitzenden Beleuchtungsvorrichtung (10) aus einem langgestreckten Hohlkörper (13) weist dieser eine obere, waagerecht verlaufende Wand (14), eine sich senkrecht erstreckende Rückwand (15) sowie eine vom unteren Rand der Rückwand nach vorne aufwärts verlaufende Lichtblende (17) auf, hinter der eine Leuchte (19) angeordnet ist.

IPC 1-7

A47B 77/02

IPC 8 full level

A47B 77/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 77/02 (2013.01)

Citation (search report)

- [XD] DE 7526163 U 19760603
- [Y] US 3372632 A 19680312 - STALKER JAMES E
- [Y] US 3233606 A 19660208 - ROBERT TURNER C, et al
- [Y] US 2594792 A 19520429 - MOTTER CHARLES S
- [Y] DE 2819628 A1 19791108 - PISTOR & KROENERT
- [Y] US 2912919 A 19591117 - BERNSTEIN SAMUEL M

Cited by

FR2787973A1; WO0040120A1; WO2008104490A3

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0052267 A1 19820526; DE 8030505 U1 19810409

DOCDB simple family (application)

EP 81108992 A 19811027; DE 8030505 U 19801114